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Rekenkamer doet verkennend onderzoek naar renovatie Oostlijn 
 
Vandaag verschenen in Metro en het Parool berichten over onderzoek naar de renovatie 
van de Oostlijn in Amsterdam. Vanwege deze berichten lijkt het ons nuttig om voor de 
pers kort de achtergrond toe te lichten van het verkennend onderzoek dat wij als 
Amsterdamse rekenkamer uitvoeren. 
 
Bijna een jaar geleden publiceerden we ons Onderzoeksprogramma 2013. In dat 
programma was een verkennend onderzoek opgenomen naar de renovatie van de 
Oostlijn na de zomer van 2013. Door pas te starten in de tweede helft van het jaar 
hebben we rekening willen houden met de drukte bij de Dienst Metro die de 
werkzaamheden aan de metro in de zomer van 2013 moest voorbereiden. 
 
Inmiddels zijn we met ons verkennend onderzoek gestart. De uitkomst van deze 
verkenning kan zijn dat er een nader onderzoek naar de renovatie van de Oostlijn volgt. 
Dat onderzoek kan beperkt of omvangrijk zijn en is afhankelijk van de uitkomst van de 
verkenning. Naar verwachting is over enkele weken hierover meer duidelijkheid. 
 
Gegeven onze onafhankelijke positie achten we het van belang om te benadrukken dat 
de rekenkamer altijd een eigen afweging maakt bij het bepalen van haar onderzoeks-
agenda. De gemeenteraad kan daarbij een verzoek doen dat in de regel, maar niet 
vanzelfsprekend, wordt gehonoreerd. 
 
 
 
 


